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Betreft: Schriftelijke vragen SP aangaande luchtkwaliteit Gastenhuis 
 
 

Geacht college,  

 

Naar aanleiding van de ingestuurde brief van Milieudefensie Maastricht van 20 november jl. heeft de 

SP enkele zorgen over de luchtkwaliteit op de toekomstige locatie van het ‘Gastenhuis’, een 

zorgcentrum voor mensen met dementie.  

 

Het is al tijden erg slecht gesteld met de luchtkwaliteit in de gemeente Maastricht. Zo blijkt uit 

onderzoek van TNO van 5 oktober 20231 dat in het jaar 2022 in Maastricht 97 dagen de WHO-

aanbeveling voor de maximale uitstoot van fijnstof is overtreden. Dit is niet alleen 26 dagen meer 

dan het landelijke gemiddelde, maar op een klein aantal gemeentes na de slechtste score van alle 

Nederlandse gemeenten.  

 

Naast de slechte toestand van de luchtkwaliteit in Maastricht wordt er momenteel dus gebouwd aan 

het ‘Gastenhuis’, en dat naast een druk verkeerspunt. De bouw van dit zorgcomplex gaat, zoals 

Milieudefensie Maastricht in haar brief schrijft, regelrecht in tegen het advies van de GGD, de 

huidige World Health Organization (WHO)-norm, en het Schone Lucht Akkoord (SLA).  

 

De SP heeft hierover de volgende vragen. 

 

1. Is het college op de hoogte van de nieuwe WHO-norm? Indien dit het geval is, waarom 

wordt deze dan niet meegenomen in de besluitvorming over de bouw van het ‘Gastenhuis’ 

op de beoogde locatie? 

 

2. Is het college op de hoogte van het negatieve GGD-advies over de vestiging van een woon-

zorg gebouw te dicht op de Akersteenweg? Zo ja, zou het college kunnen toelichten waarom 

de bouw van het ‘Gastenhuis’ nog steeds doorgang vindt? 

 

                                                           
1 https://www.tno.nl/nl/newsroom/2023/10/nederlandse-gemeenten-fijnstof/ 
 

https://www.tno.nl/nl/newsroom/2023/10/nederlandse-gemeenten-fijnstof/


 
 
 

3. Is het college op de hoogte van het SLA-advies Bescherming Hooggevoelige Groepen? Zo ja, 

deelt het college de opvatting dat het ‘Gastenhuis’ niet op de beoogde plek gevestigd kan 

worden als dit advies wordt opgevolgd? Zo nee, waarom niet? 

 

 

 

4. Is het college bereid de vragen van Milieudefensie Maastricht in acht te nemen en op korte 

termijn (uiterlijk in Q1 2024) met experts in gesprek te treden over dit onderwerp, om 

vervolgens de raad over de uitkomst van dit gesprek in te lichten door middel van een RIB? 

Zo nee, waarom niet? 

 

 

Hoogachtend, 

 

Jack van Gelooven   Sem Bonte    

Fractievoorzitter SP  Burgerraadslid SP 

 

 

 


